



申請資格 Applicant Qualifications

凡從事藝術創作之個人或團體皆可提出申請。 Solo or Group Artists

申請時間 Application Time

每年六月底前受理翌年度檔期申請。

Accepts application before June 30 for exhibitions the following year

申請展覽必備資料 Submission

- (一)填具展覽申請表乙份 Application Form (including CV)
- (二)展覽規劃書Exhibition Plan
- (三)代表展出作品資料 ArtWork Examples

1.個人或聯展:作品照片10-15張,聯展每人至少需提出作品照片2張,不得有一人照片過半數(附件3和4),立體或其他裝置請另外提供完整規劃圖。

Solo or Group Exhibition: Ten to Fifteen images of art works; For group exhibition, please submit at least 2 images of each artist. For 3D artworks, please provide floor plan.

2.藝術團體:畫冊及展者名冊各壹份。

Art Groups: Provide a copy of artwork album and artist name list

檔期安排Schedule

1.四週至八週為原則,展出時間由本中心排定。

Exhibition schedule ranges from four to eight weeks, and will be arranged by the Art Center.

2.申請人(或團體)在接獲通知後請依排定之檔期按時展出,如因故無法如期展出,請於收到通知後三十天內通知本中心,且一年內不得再向本中心提出展覽申請。 If the applicants/artists can't put on the exhibition as scheduled, please notify Art Center 30 days after receiving the notification and applicants can't apply for the exhibition again within 1 year.

其他Others

1.電子申請請寄送artcenter@yuntech.edu.tw,並於主旨中註名「申請展覽—(展覽名稱)」

Please send electronic files to artcenter@yuntech.edu.tw, with the title: "Exhibition Application—(Exhibition Name)"

2.紙本申請請寄送「640雲林縣斗六市大學路三段123號 國立雲林科技大學藝術中心收」或親送至藝術中心辦公室。

For hard copies, please send to "Art Center National Yunlin University of Science and Technology 123 University Rd., Section 3, Douliu, Yunlin 640, Taiwan"

